
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde DCH Næstved 
Dato: mandag den 18. marts 2024 

 
Dagsorden: 
 

1) Status fra formanden  
• Projekthold: Claus stopper. Claus undersøger om andre har lyst til at tage over. 

Indtil videre er projektholdet lukket ned.  
• Lotte: har ønske om at oprette et udelukkende adfærdshold, forslag om at gøre det 

som kursushold á x antal gange. Forslaget er vedtaget i bestyrelsen og Lotte 
arbejder videre på et holdformat til opstart efter sommerferien.  

• Varmepumpen tændes og slukkes kun af medlemmer af bestyrelsen for at sikre 
korrekt drift/brug af denne.  

• Løbske tæver i lydighedskonkurrencer: der er sket en ændring ift. løbske tæver og 
konkurrenceafholdelse. Løbske tæver må nu gerne stille op til konkurrence, men 
skal følge specifikke retningslinjer. DCH Næstved fastholder at løbske tæver ikke 
skal være på pladserne der skal bruges i konkurrence i et døgn inden 
konkurrenceafholdelse.  
 

2) Status fra kassereren  
• Kvitteringer går nu ind dobbelt i Klubmodul, Ernst kontakter Klubmodul.  
• Regnskab for februar er ikke lavet færdigt – overførsel mellem kontoer har ikke 

virket i Klubmodul. Ernst har været i kontakt med Klubmodul ift. dette, som retter 
dette mod fakturering. Minna følger op på dette, hvis det sker igen, så udgift ikke 
ligger i lokalforening.  

• Vedtægter er sendt til banken.  
• Regnskabet gennemgås ift. budget 2024 pr. kvartal på bestyrelsesmøder.  

 
3) Nyt fra Landsmødet  

• Klubmodul: klubmodul er oprindeligt beregnet til andre sportsgrene og er derfor 
specialdesignet til DCH. Supporten vi ringer til er dem der koder programmet og de 
koder så vidt muligt rettelserne med det samme.  Sekretariatet opfordrer derfor til, 
at fejl der vedrører økonomi, konkurrenceafvikling eller andet der påvirker klubben 
på lidt højere plan sendes til Minna med tilhørende dokumentation ifa. 
tekstbeskrivelse og skærmbillede. Minna sender det efterfølgende til sekretariatet, 
som tager det samlet videre til Klubmodul, så vi ikke ”modkoder” hinanden i 
lokalforeningerne.  

• Oplæg fra foreningsmand omkring rekruttering af frivillige. Broager lokalforening 
har haft medlemsstigning siden 2013. Det vigtigste værktøj til at formidle ud  
til medlemmerne i foreningen er via opbakkende instruktører.  



 

 

 
 

• En vedtægtsændring er nødvendig af punkt 4.1 og gennemføres: det fremgår for 
nuværende i vedtægterne, at foreningen er folkeoplyst og at vi gerne må afvise 
medlemmer. En folkeoplyst forening må ikke afvise medlemmer og på denne 
baggrund kan kommunerne afvise ansøgninger om økonomisk støtte.  

• Konkurrenceudvalg skal støtte op om DCH konkurrence afvikling.  
 

4) Status over konkurrencer 2024  
• To lydighedskonkurrencer er afholdt indtil videre i 2024 med samlet ca. overskud 

på 6000,- Derudover har vi fået meget ros for afholdelsen. DKK-stævnet har 71 
tilmeldte indtil videre (1/3 solgte pladser)  

• ZAG og ZOB camps er begge udsolgte, med venteliste på ZAG.  
• Næste år: tanker om at byde ind allerede nu på konkurrencer  for at sikre øget 

mulighed for afholdelse.  
• Der skal være fokus på reklame for konkurrencer.  

 
5) Næste møde  

• Næste bestyrelsesmøde aftalt d. 22/5-2024.  
 

6) Eventuelt  
 

 


